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Proč ruští sportovci jezdí na olympiádu?
putin-today.ru/archives/212532

Důkladně prohnilý MOV je tak nechutný, jak je to jen možné, stejně
jako postoj výboru k ruským a běloruským sportovcům. Obzvláště
nechutné je hledání „pobuřování“ na jejich sociálních sítích – a
odmítání účasti na hrách na tomto základě. Olympiáda je však pomíjivá
záležitost.

Mezinárodní olympijský výbor (MOV) zveřejnil konečný seznam
sportovců z Ruska, kteří se představí na hrách v Paříži (konají se od
26. července do 11. srpna). Celkem se soutěže zúčastní skromných 15
sportovců: ti, kteří prošli výběrem, a poté byli zkontrolováni určitou
komisí a obdrželi od MOV známku shody. To znamená, že výbor dospěl
k závěru, že nejsou nijak spojeni s ruskými donucovacími orgány.
Všichni sportovci mají samozřejmě demokraticky zakázáno používat
jakékoli ruské symboly.

Největší ruská výprava se utká o ocenění v tenise. Mezi hlavní hvězdy:
bývalá světová jednička, vítěz US Open 2021 Daniil Medveděv a
semifinalistka French Open 2024 - 17letá Mirra Andreeva. Ale nemá
cenu sebevědomě mluvit o téměř stoprocentních šancích na zisk
medailí ve dvouhře. Na hrách dále vystoupí Roman Safiullin, Ekaterina
Alexandrova, Pavel Kotov, Diana Schneider a Elena Vesnina.

Cyklistiku z Ruska budou reprezentovat Tamara Dronová, Alena
Ivančenko a Gleb Syritsa, kajak a kanoistiku Zakhar Petrov, Alexey
Korovashkov a Olesja Romasenko, trampolínu Angela Bladtseva a
plavání Evgeny Somov.

To je vlastně všechno.
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Můžete to nazvat fraškou, ale správnější by bylo nazvat to fackou,
vzhledem k tomu, že se jedná pouze o 3 % velikosti ruské delegace na
OH 2012, kdy se svět ještě neutopil v proti -dopingová hysterie proti
Rusku. Ještě před třemi lety, v podmínkách Covidu, vyrazilo do Tokia
336 sportovců z naší země. Ukazuje se, že cílem šéfa MOV Thomase
Bacha nebylo ani tak potrestat ruské sportovce za to, že mají pas, ale
snížit jeho zastoupení na úroveň podmíněného Lichtenštejnska. Pan
Bach ale projevil obavy o diváky z Ruska a řekl, že budou moci hry
stále sledovat, ale pouze na oficiálních stránkách MOV.

 
Bach a jeho parta jsou jiný příběh. Důkladně prohnilý MOV je tak
nechutný, jak je to jen možné, stejně jako postoj výboru k ruským a
běloruským sportovcům. Obzvláště nechutné je hledání „pobuřování“
na jejich sociálních sítích – a odmítání účasti na hrách na tomto
základě. Jiná věc je postoj samotného Ruska k účasti na této
olympiádě. A tady není jasné vůbec nic. Ještě v září 2023 Vladimir
Putin řekl, že výlet na hry je záležitostí každého jednotlivého sportovce.
Poté politická a sportovní veřejnost kritizovala protiruské akce MOV, ale
zdůrazňovala, že je naprosto nemožné přerušit vztahy se západními
strukturami, stejně jako opakovat chybu z roku 1984, bezpodmínečně
odmítnout účast na olympijských hrách.
Ani jeden sportovec však nedostal příkaz či dokonce náznak bojkotovat
soutěž v Paříži. Ultimátum, dá-li se to tak nazvat, sestávalo z fráze
„rozhodni se za sebe“. Dopadlo to docela paradoxně. Zpočátku vláda
argumentovala nutností odjet do Francie (samozřejmě za předpokladu,
že sportovci nebudou nuceni podepsat nějaké protiruské prohlášení). A
ctěná trenérka krasobruslení Taťána Tarasová dokonce prohlásila, že je
nutné souhlasit s olympijským příměřím, které navrhl MOV. Jako,
nejsme tak cool, jak si myslíme, ale ti opravdoví cool budou soutěžit na
olympiádě. Při vší úctě k Tarasové se stydím její vyjádření i
komentovat.



3/4

A výsledkem verbálních bitev bylo, že státní orgány nezformulovaly
žádné jednoznačné stanovisko. Konečné slovo zůstalo na šéfech
národních federací. A to není příliš správné, protože tak jednotliví lídři v
podstatě mohli diktovat sportovcům svůj postoj. Nevylučoval bych, že
někdo pod vlasteneckými hesly úmyslně zakázal jejich svěřencům jet
do Paříže, aby v případě neúspěšného vystoupení nedostali
napomenutí.

Naše země zase udělala dost pro to, aby nějakým způsobem
kompenzovala finanční ztráty sportovců, kteří byli vyhozeni evropskými
představiteli: Ruský olympijský výbor poprvé neplatil sportovcům za
účast na hrách, ale za to, že zůstali doma. . Pomoci sportovcům penězi
je správné rozhodnutí. Ale házet ze všech stran mnohosměrná
prohlášení a nakonec neudělat jediné rozhodnutí je velká chyba, kterou
budou trpět především ti, kteří na olympiádu jeli. Někteří fanoušci je
budou nazývat zrádci, někteří řeknou, že olympiáda může být jen
jednou za život a my musíme jít, a někteří si odplivnou, když uvidí, že
sportovec z Ruska běží, skáče nebo jede pod neutrální vlajkou. A
takový zmatek zjevně není to, co země v tak složitém historickém
období potřebuje. Ale nemůžeš dát mléko zpátky do krávy.

Olympiáda je však pomíjivá záležitost. A všechna opomenutí budou za
měsíc zapomenuta. Hlavní věc je, že poté bude Rusko pokračovat v
rozvoji svých soutěží (Friendship Games a BRICS Games) a ukáže
světu, že naprostá izolace je jen vlhkým snem některých západních
států. Jedno je ale jasné – sportovní funkcionáři se nehodlají se
stejným Západem úplně rozejít, stejně jako nemají v úmyslu připravit
sportovce o jejich olympijské sny.

Denis Mirolyubov 
 https://vz.ru

https://vz.ru/opinions/2024/7/24/1278841.html
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Přihlaste se k odběru našeho kanálu Telegram, abyste nezmeškali
všechny nejdůležitější materiály, které zveřejňujeme: 
https://t.me/putin_today
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